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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi-ért kell értékesíteni a nyereséges magyar tengerjárókat?» címmel a Házszabály 41 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr, Csillag István Gazdasági és Közlekedési miniszterhez_
A kérdésre a választ írásban kérem_

Tisztelt Miniszter Ürl

.Lapértesülések szerint az ÁPV iRt, megkezdte az elókésziíleteket a Mahart Rt, két új
tengerjáró hajójának értékesítésére, amelyeket az orosz államadósság terhére vett át a
k+özelmúitban a társaság .

Jelenleg ez a két hajó -- saját lobogó alatt és saját legénységgel - biztosítja a magyar
tengerhajózást, amely hamarosan megszűnhet_ Az egyenként 4600 tonna hasznos
kordképességű Pannon Star és Pannon Sun az információk szerint gazdaságosan működík,
jelentős hasznot hoznak a Mahartnak, a jövőbeni fuvarjaikat kész áruszállítási szerződések
biztosítják. Ezek a hajótípusok egyébként ömlesztett és darabárukat, konténereket egyaránt

képesek szállítani, üzembetartási költségeik kedvezőek.

A jelenlegi folyamatokat figyelembe véve azonban félő, hagy ezek a hajók a kcízeljvví,íben új
tulajdonosaikat gazdagítják .

Ennek megfelelően . kérdésem az, hogy szükségese ennek a 2,5 millíárd forint értékű
járműparknak az értékesítése, a magyar tengerhajózás végleg eltűnik-c a nyílt vizekről?

Budapest, 2003 . április 8 .
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